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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

26 kwietnia 2022 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 Posiedzeniu przewodniczyła Radna Danuta Cierpisz. Wszyscy obecni. Listy obecności 

członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Małgorzata Kirchhoff - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

  

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

na rok 2022; 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie; 

4) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Krośnieńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej 

Statutu; 

5) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego "Solidarność" Regionu Zielonogórskiego w Zielonej Górze dotyczącego 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji 

Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy; 

6) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa 

Polskiego w Krośnie Odrzańskim dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w 

Radnicy. 

3. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Radna Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Posiedzenia, która 

powitała radnych i zaproszonych gości.  

Nie zgłoszono wniosków do tematyki posiedzenia. 

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stwierdzili quorum. 
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Do pkt. 2 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że przedłożony został 

projekt nr 2. Szczegółowo omówiła zaproponowane zmiany.  

Dyskutowano m.in. na temat świadczeń pieniężnych w wysokości 40 zł na wyżywienie i 

zakwaterowanie uchodźców z Ukrainy, remontu pomostu w Łochowicach. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie na rok 2022 przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff.  

Radna Kazimiera Potocka zaproponowała wprowadzenie do Regulaminu kąpieliska obowiązku 

opieki osoby dorosłej nad dzieckiem nieletnim. 

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, iż tę kwestię reguluje zapewne Kodeks cywilny.  

W dalszej części dyskutowano o własności zbiorników wodnych, pomostów oraz odpowiedzialności za 

ewentualne wypadki w tych miejscach.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na 

terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022. 

 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. 

Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff.  
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Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Krośnieńskiej Rady Seniorów oraz 

nadania jej Statutu przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-

Hoffmann oraz Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Krośnieńskiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej Statutu. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Krośnieńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej Statutu. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Krośnieńskiej Rady Seniorów oraz nadania jej Statutu. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Niezależnego Samorządnego 

Związku Zawodowego "Solidarność" Regionu Zielonogórskiego w Zielonej Górze dotyczącego 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury 

i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann. Dodała, iż informacja o likwidacji została przekazana trzem 

związkom zawodowym. Dwa z nich wyraziły swoje stanowiska, natomiast trzeci nie skorzystał z prawa 

do wypowiedzi. Związek zawodowy Solidarność stwierdził, iż nastąpił napływ dzieci z Ukrainy i 

likwidacja placówki może stanowić problem.  

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała, czy w szkole w Radnicy uczą się dzieci z Ukrainy. 

Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann odpowiedziała, że w tej 

chwili w szkole w Radnicy w klasie II uczy się trójka dzieci z Ukrainy oraz jedno dziecko jest w 

oddziale przedszkolnym.  

Radna Kazimiera Potocka stwierdziła, że nie jest to argument do rezygnacji z likwidacji placówki. 

Dzieci znajdą miejsca w innych placówkach, ponadto nie wiadomo jak długo uchodźcy będą 

przebywać na tym terenie.  

Radna Katarzyna Kula powiedziała, że były zapewnienia, iż przedszkole w Radnicy nie zostanie 

zlikwidowane. Rodzice dzieci czują się oszukani. 
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Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann wyjaśniła, iż w Radnicy nie 

ma przedszkola, ale oddział przedszkolny, w którym powinny przebywać dzieci 6-letnie, z 

dopuszczeniem 5-letnich. Idąc na rękę rodzicom, były tam przyjmowane także młodsze dzieci. 

Utworzenie przedszkola wiązałoby się z dużymi kosztami. Przede wszystkim brakuje kuchni, stołówki. 

Stworzenie nowej placówki powoduje konieczność dostosowania miejsca do aktualnych przepisów 

przeciwpożarowych, budowlanych itp. W tej chwili w oddziale przedszkolnym przebywa 14 dzieci. 

Wszystkie zostały już zapisane do Przedszkola Nr 4 w Krośnie Odrzańskim.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że temat był już wielokrotnie 

omawiany. Należy podjąć decyzję o likwidacji placówki. Koszty jej funkcjonowania są niewspółmierne 

do osiąganych efektów. Stanowiska obu związków zawodowych należy w całości odrzucić. Placówki w 

mieście są na tyle pojemne, aby przyjąć dzieci uczęszczające do szkoły w Radnicy.  

Radny Artur Kozakiewicz stwierdził, iż radni byli zapewniani, że punkt przedszkolny pozostanie w 

Radnicy. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że spotykano się z rodzicami indywidualnie. Wszyscy rodzice 

wyrazili zgodę na przeniesienie dzieci do przedszkola w Krośnie Odrzańskim. Początkowe 

zapewnienia nie zawsze są możliwe do realizacji w praktyce. Punkt przedszkolny w Radnicy 

sprawował opiekę nad dziećmi przez 5 godzin. Nie było możliwości wydłużenia tego czasu, ze 

względu na brak kuchni.  

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że stwierdzenie związku zawodowego ZNP jest krzywdzące dla 

radnych. Temat likwidacji placówki był omawiany w szerokim kontekście. Aspekt społeczny także był 

poruszany.   

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że przedstawiciele obu związków zawodowych zostali 

powiadomieni o dzisiejszym posiedzeniu Komisji Rady. Mogli wziąć w nim udział i uzasadnić swoje 

stanowiska. Dodał, że rodzice podjęli decyzje o przeniesieniu dzieci do przedszkola w Krośnie. Część 

dzieci z tego terenu już dzisiaj uczyło się w szkołach w mieście.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że część kadry pedagogicznej Szkoły specjalnej byłaby 

niezadowolona w przypadku ewentualnego przeniesienia placówki do Radnicy.   

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego "Solidarność" Regionu Zielonogórskiego 

w Zielonej Górze dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” (Radny M. Grycan) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odrzucenia 

w całości stanowiska Zarządu Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

"Solidarność" Regionu Zielonogórskiego w Zielonej Górze dotyczącego zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej 4 głosami „za”, przy 1 

głosie „przeciw” (Radny J. Lipiński) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

"Solidarność" Regionu Zielonogórskiego w Zielonej Górze dotyczącego zaopiniowania 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 
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6) Projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w Krośnie Odrzańskim dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki 

w Radnicy. 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że Związek Zawodowy ZNP w swoim stanowisku zapisał, iż 

jedynym argumentem rady za likwidacją szkoły w Radnicy są względy ekonomiczne. Radny stwierdził, 

że jest to bzdura.   

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Krośnie Odrzańskim dotyczącego zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. 

ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” (Radny M. Grycan) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odrzucenia 

w całości stanowiska Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Krośnie 

Odrzańskim dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej 4 głosami „za”, przy 1 

głosie „przeciw” (Radny J. Lipiński) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

odrzucenia w całości stanowiska Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 

Krośnie Odrzańskim dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. ks. Jerzego Popiełuszki w Radnicy.  

 

Do pkt. 3 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że są osoby, które warto byłoby uhonorować tytułem Zasłużony 

dla Krosna Odrzańskiego. Chcieliśmy stworzyć specjalną odznakę. Dwa lata temu wystąpiono do 

MSWiA, które posiłkuje się opinią Komisji heraldycznej. W 2020 roku, ze względu na pandemię 

koronawirusa Komisja prawie zawiesiła działalność. Sekretarz Gminy wielokrotnie zwracała się o 

wyrażenie opinii. W rezultacie Komisja stwierdziła, iż nie zatwierdzi odznaki, w oparciu o dzisiejsze 

insygnia gminy. Uznano, że w herbie są błędy i nie spełnia on wymogów heraldyki. Zlecono zatem 

zadanie polegające na opracowaniu nowego znaku graficznego w oparciu o wiedzę historyczną Pana 

Tomasza Struka i Pana Jerzego Szymczaka.        

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCA POSIEDZENIA 

                    Danuta Cierpisz 

Protokół sporządziła: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


